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Cie.  22 januari 

 

Geachte Mevr. Oosterbaan en overige Raadsleden.    

 

Ik bleef U gisteravond een vraag schuldig na mijn inspraak omtrent het Eilan 

Festival.   Het antwoord erop luidt: 

                  

                        Er is slechts één vergunningsaanvraag en één concept vergunning 

ter inzage gelegd.  Ecologische rapporten, geluidsrapport veiligheidsplan, e.d. 

zijn ons pas 

                        toegekomen via derden en officieel na het aanspannen van een 

rechtelijke procedure. 

                        Nieuwe rapporten hebben ons pas bereikt nadat een nieuwe 

procedure was aangespannen, nadat in het holst van de nacht een nieuwe 

vergunning was verleend. 

                        Het had overigens de Raad gesierd om al in 2017 kritische vragen 

te stellen.  

 

Ik hoop U hiermee voldoende te hebben geantwoord.                                M.vr.gr. 

/ Jaap Smit – secr.  SOS 
 


